

Questions and Answers Series I for RFP Solicitation Number 1000212778

Question 1

Can companies from Outside Canada apply for this? (like, from India or USA)

Answer 1

The region of opportunity is “World” therefore, companies outside of Canada can submit a bid.

Question 2

Do we need to come over there for meetings?

Answer 2

Please refer to Section 2.3 of the Statement of Work. Interpretation services are required for teleconferences, there is no need for a physical presence at the meetings.

Question 3

Can we perform the tasks (related to RFP) outside Canada? (like, from India or USA)?

Answer 3

Please refer to Part 6 – Security and Other Requirements regarding the security requirements required prior to Contract Award.

Question 4

Can we submit the proposals via email?

Answer 4

Please refer to Part 2 – Bidder Instructions, 2.2 Submission of Bids of the RFP.

Série I de questions et réponses pour l'appel d'offres (DP) numéro 1000212778

Question n° 1

Les entreprises de l'extérieur du Canada peuvent-elles soumissionner? (p. ex. de l'Inde ou des É.-U.)

Réponse n° 1

La région de l'opportunité étant « mondiale », les entreprises à l'extérieur du Canada peuvent donc soumissionner.

Question n° 2

Faut-il qu'on se présente aux téléconférences?

Réponse n° 2

Veillez consulter la section 2.3 de l'énoncé des travaux. Des services d'interprétation sont nécessaires pour les téléconférences, il n'y a pas besoin d'une présence physique à celles-ci.

Question n° 3

Pouvons-nous effectuer les tâches (liées à la DP) à l'extérieur du Canada (p. ex. de l'Inde ou des É.-U.)?

Réponse n° 3

Veillez vous reporter à la Partie 6 - Exigences en matière de sécurité et autres exigences concernant les exigences en matière de sécurité requises avant l'attribution du contrat.

Question n° 4

Pouvons-nous soumettre les propositions par courriel?

Réponse n° 4

Veillez consulter la Partie 2 - Instructions à l'intention des soumissionnaires, 2.2 Soumission des offres (DP).